
Leczenie Bulterierki Amby
Prosimy z siostrą o pomoc w walce o Ambę. Bunia poczuła się
gorzej we wtorek, ale wszystko wskazywało na niegroźną
niestrawność. W środę na spacerze wieczorem zdawała się
zachowywać normalnie, od wielu dni we Wrocławiu upały,
więc mniejszą aktywność wykazywały wszystkie psy, nawet my
same byłyśmy…

Cel zrzutki
8 000 zł

Zeskanuj kod qr aparatem telefonu lub
wejdź pod adres
https://zrzutka.pl/5gczmb
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